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Jelen volt Késett Előbb távozott Kimentést kért Hiányzott 

Antal Laura     x 

Berta Katalin x     

Kovalovszki Máté x     

Kun Levente Alex x     

Majláth Máté x     

Mátics Zoltán x     

Nagy Ágnes x     

Nagy Edit x     

Perjési Péter x     

Rácz Virág x     

Somogyi József x     

Szabó Balázs x     

Szaller Ádám x     

Szipka Károly x     

Varró Gergő x     

Vígh Miklós x     

Dátum: 2013. május 7. Oldalszám:  

 

Kezdés: 20:10 

Vendégünk volt a Gólyatanács három tagja, Sinkovics Bálint, Szigeti Milán és Horicsányi 

Krisztina. 

Elnöki beszámoló 

Vígh Miklós beszámolt arról, hogy ma nem volt Dékáni Tanács. Megköszönte a GHK 

Kármán Tódor emléknapon nyújtott segítségét. 

EHK 

Szipka Károly elmondta, hogy rendben lezajlott a Vegyész- és Biomérnöki illetve a 

Villamosmérnöki Karok Hallgatói Képviseleti tisztújítása. Érkezett egy GMF főigazgatói 

levél Kovács Andráshoz a kollégiumi tornatermek jövő félévi terembérleti díjáról, továbbá 

szó volt a nyári kollégiumi férőhelyekről is. A HÖOK mentorprogramba nem jelentkezett 

senki a karról, továbbra is várják a jelentkezőket. 

Gazdasági Bizottság 

Berta Katalin elmondta, hogy a múlt héten volt az EHK irodában Keresztes Péternél és a 

tavalyi kari költekezésekről érdeklődött, azonban a mai napig sem kapott választ. Tolmácsolta 

a Bassment kérését, miszerint szeretnének egy vendégelőadót hívni a félévzáró bulijukra. 

A GHK többkörös szavazást tartott a kérdésről. 
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Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki támogatni tudja, hogy a teljes igényelt összeget 

megkapja a Bassment? 

A GHK 4 tagja szavazott igennel. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki támogatni tudja, hogy bruttó 50 000 Ft-ot kapjon a 

Bassment? 

A GHK 13 tagja szavazott igennel. 

Kollégiumi Bizottság 

Perjési Péter elmondta, hogy meg kell határozni a kollégiumi mentorok létszámát a 

következő félévre. Csőke Gergely jelenlegi vezető mentor szeretné, ha egy fővel többen 

lennének. Perjési Péter azt javasolta, hogy a mentorok száma öt fő legyen a Kármán Tódor 

Kollégiumban a vezető mentorral együtt és egy fő a Vásárhelyi Pál Kollégiumban. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki támogatni tudja, hogy egy fő Gépészkari mentor 

legyen a Vásárhelyi Pál Kollégiumban? 

A GHK 13-0-1 arányban támogatta. 

Berta Katalin javasolja, hogy négy fő legyen a kollégiumi mentorok száma a Kármán Tódor 

Kollégiumban a vezető mentorral együtt.  

A GHK többkörös szavazást tartott a kérdésről. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki támogatni tudja a jelenlegi létszámot (öt fő)? 

A GHK 12 tagja szavazott igennel. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki támogatni tudja a négy főt? 

A GHK 9 tagja szavazott igennel. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki támogatni tudja a hat főt? 

A GHK 3 tagja szavazott igennel. 

Perjési Péter elmondta, hogy a kollégiumi felvételi kiírást módosította, miszerint a Gépész 

Szakkollégium és az Energetikai Szakkollégium tagjai számára a GHK biztosítja az 

együttlakás feltételeit a Kármán Tódor Kollégiumban, amennyiben ezt igénylik. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki ezt a módosítást el tudja fogadni? 

A GHK 13-0-1 arányban támogatta. 



 
 

2013.05.07. 
emlékeztető 

 
  Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem  Kármán Tódor Kollégium HÖK Tömb 
 Gépészmérnöki Kar  1111 Budapest, Irinyi József u. 9-11.  
 Gépészkari Hallgatói Képviselet  e-mail: hk@ktk.bme.hu ● web: http://ghk.ktk.bme.hu 

 

-3- 

Elmondta még, hogy volt a Kollégiumok Osztálynál egyeztetni az Old’s Club klímáinak 

kérdéséről és egy összesítő árajánlatot fog küldeni erről. Pénteken 19:00-tól Kollégiumi 

Bizottsági ülést tart. 

Ösztöndíj Bizottság 

Szabó Balázs felterjesztette a javaslatot, hogy a mindenkori kifizetési feltöltési határidő előtt 

24 órával a GHK elnöke küldje el a kifizetési listát az Ösztöndíj Bizottság vezetőjének, 

melyet a Bizottság vezetőjének felelőssége feltölteni.  

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki támogatni tudja a javaslatot? 

A GHK 10-1-2 arányban támogatta. 

Rendezvény Bizottság 

Kun Levente elmondta, hogy holnap 20:00-tól Rendezvény Bizottsági ülést tart, ahol a 

Gyűrűavató és Végzős Bálról fog beszélni. Múlt héten találkozott a vendégzenekar 

vezetőjével, akivel a szolgáltatási díjukról beszélt. 

Tanulmányi és Oktatási Bizottság 

Szaller Ádám elmondta, hogy a jövő félévi zárthelyi dolgozatok ütemezése elkészült, és 

megköszönte mindenkinek a segítségét. 

Az OHV-n legjobb helyezést elért tanárok díjáról beszélt, majd a GHK többkörös szavazást 

tartott a díj nevéről. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki támogatni tudja, hogy a díj neve Kari Hallgatói díj 

legyen? 

A GHK 8 tagja szavazott igennel. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki támogatni tudja, hogy a díj neve a Kar Kiváló 

Oktatója díj legyen? 

A GHK 12 tagja szavazott igennel. 

A díjat az Ünnepi Kari Tanácson adják át. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki támogatni tudja a díj kiírását, azaz az OVH 5 

legjobb Gépészmérnöki kari helyezettje kapja, az eltelt két félév átlaga alapján? 

A GHK 14-0-0 arányban támogatta. 
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Szaller Ádám elmondta, hogy csütörtökön és ma volt KTB ülésen. A felvehető krediteken 

felül 10%-kal többet felvett hallgatók kérvényeit beszélték át. Elmondta még, hogy a Neptun 

rendszerben kijavították a tanterveket. 

Szociális Bizottság 

Nagy Edit elmondta, hogy nincs információja arról, hogy a Bursa Hungarica ösztöndíjat 

mikor utalják. A kollégiumi felvételihez szükséges szociális pályázatok leadásáról egyeztetett 

Rátóti Jánossal. 

Egyebek 

Mátics Zoltán elmondta, hogy a múlt héten lezajlott az Emeletek Közti Röplabda Bajnokság a 

kollégiumban.  

Kovalovszki Máté elmondta, hogy az idei SLIP költségvetését még nem tudta összeállítani, 

mert nem kapott meg minden tételt, de igyekszik, hogy ez minél hamarabb készen legyen. 

Rácz Virág elmondta, hogy a Gépész Szakkollégium félévzáró vacsorát szeretne rendezni a 

póthét csütörtökén az aulában. Ehhez kérte a GHK támogatását.  

Somogyi József a kollégiumot népszerűsítő videóról beszélt. A Gépész karról még nem 

érkezett forgatókönyv tervezet, kérte, hogy ezt a Kármán Stúdió mielőbb pótolja az EHK felé. 

Hozzátette még, hogy elkészült a BME tájékoztató kínai nyelven. 

Szabó Balázs a nyári táborral kapcsolatos információkról érdeklődött. 

Ülés vége: 22:25 

  ....................................   ....................................  

 Majláth Máté Lajos Vígh Miklós 

 Gépészkari Hallgatói Képviselet Gépészkari Hallgatói Képviselet 

 jegyzőkönyvvezető elnök 

 


